
Referat bestyrelsesmøde 
 

 
Dato:  22.04.2021 
Deltagere:  Lars, Sanne, Christina, Irene, Stine (ref.) 
 Afbud: Mette 
 
Elevponyer/heste 
 Der er et stort ønske og vurderet behov for minimum 1 elevhest mere.  
  
Undervisning 
 Der er indkommet 2 ansøgninger mere som underviser. 
 Det aftales at begge indkaldes til en samtale, da vi tænker det vil være nødvendig  
 med mere fleksibilitet i underviserteamet, hvilket der vil kunne blive med en  
 underviser mere.  
 
Stald og opstaldere 
 Der er drøftet nyt kraftfoder. 
 Det er aftalt, at Stine undersøger nogle muligheder for gode løsninger ved Tjæreborg  
 Handelscenter.  
 
Faciliteter 

Der er indhentet tilbud på renovering af vandingsanlægget i hallen. 
Der er ved mødet drøftet om det vil være mere rentabelt med en flytbar 
vandingsanlæg, som så også vil kunne bruges på udendørsbanerne.  
Det aftales, at denne løsning undersøges nærmere og evt. med mulighed for en 
prøveperiode inden der træffes afgørelse om løsning.  
 
Der aftales at der ikke længere er behov for skema for udendørs  
Der skal indkøbes materialer til nye folde.  
 
 

Økonomi 
 Årsregnskab for 2020 er underskrevet af bestyrelsesmedlemmer. 
 Budget for 2021 er gennemgået.  
 
 Følgende ønskes prioriteret i økonomien i 2021: 
 Indkøb af minimum 1 ny elevhest/pony. 
 Indkøb af materialer til etablering af folde. 
 Vandingsanlæg  



   
EVT. 
 Generalforsamling  

   
Næste møde onsdag den 12. maj 
   


